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PROTOKÓŁ Nr LI/2014 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 18 września 2014 r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17: 30 obrady LI sesji Rady Gminy 

Leszno w dniu 18 września 2014r. Poinformował, że sesja została zwołana w trybie 

nadzwyczajnym na wniosek Pana Wójta. 

Odczytała porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami na sesję: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2014; 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Warszawskiemu Zachodniemu; 

4. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zobowiązania Dyrektora Zespołu Szkół 

Publicznych w Lesznie do udostępniania boiska sportowego w Lesznie; 

5. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zobowiązania Dyrektora Zespołu Sportowo – 

Rekreacyjnego w Lesznie do udostępniania boiska sportowego w Lesznie; 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. skarbnik 

Urszulę Jeziorską oraz radnych, sołtysów oraz mieszkańców gminy. Przewodnicząca 

poinformowała, że listę obecności podpisało 14 radnych (nieobecny radny: Paweł Dutkiewicz),                 

a więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał.  

Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Pan Andrzej Cieślak –Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad jeszcze jednej 

uchwały, której konieczność podjęcia wynikła w ostatnim czasie, a mianowicie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Leszno na lata 2014 – 2020. 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zaproponowała, żeby projekt uchwały w sprawie 

zmiany WPF wstawić do porządku obrad, jako punkt drugi i wówczas pozostałe punkty porządku 

obrad przyjmą numerację od 3 do 7. Zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad w 

zmienionej wersji? 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014 -2020; 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady oddała głos p. skarbnik, która przedstawi zmiany.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

dokonujemy aktualizacji załącznika nr 1 tabelarycznego w zakresie dochodów i wydatków w 

związku ze zmianami w budżecie w roku bieżącym. Powiedziała, że dokonujemy zmian w 

dochodach i wydatkach na rok 2015 ze względu na zmniejszenie (po podpisaniu stosownego 

aneksu) dochodów majątkowych z tytułu zmniejszenia kwoty dofinansowania zadania pn. 

Przebudowa sieci kanalizacyjnej sanitarnej w rejonie ulicy Fabrycznej i Inżynierskiej w Lesznie o 

kwotę 161.990,00 zł. Zmiana ta wynika z faktu, że po rozstrzygnięciu przetargu kwota realizacja 

zadania była niższa, niż założono w budżecie w związku, z czym kwota dofinansowania, też będzie 

niższa, gdyż jest to 75% kosztów kwalifikowalnych. Szczegółowo omówiła na postawie 
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uzasadnienia i części tabelarycznej wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej zmiany 

(uchwała podjęta przez radę stanowi załącznik do protokołu).  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady zapytała czy radni mają jakieś pytania do tego projektu 

uchwały? Pytań nie zgłoszono w związku, z czym przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po 

czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła Uchwałę 

Nr LI/332/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Leszno na lata 2014-

2020.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2014; 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady oddała głos p. Skarbnik.  

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy powiedziała, że zmiany w budżecie dotyczą dochodów, 

wydatków, zmian w planie dotacji podmiotowych dla podmiotów zaliczanych i niezaliczanych do 

sektora finansów publicznych, zmian dochodów i wydatków rachunku dochodów oświatowych oraz 

zmian w planie wydatków na zadania inwestycyjne jednoroczne. Powiedziała, że dochody budżetu 

zwiększa się o kwotę 31.735,91 zł oraz zmniejsza się o kwotę 34.501,00 zł.  Natomiast plan 

wydatków zwiększono o kwotę 520.221,73 zł oraz zmniejszono o kwotę 532.986,82 zł. Następnie 

szczegółowo omówiła wprowadzone do uchwały budżetowej zmiany (uchwała wraz z 

uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu).  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała, kiedy i gdzie odbędzie się 

„Biała sobota” oraz jakie badania będą podczas tej akcji wykonywane. 

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady powiedziała, że „Biała sobota” odbędzie się 25 

października br., w NZOZ Medicor w Zaborowie. Co do tego, jakie badania będą wykonywane, to 

jeszcze nie wszystko jest doprecyzowane, więc gdy tylko wszystkie szczegóły zostaną dopracowane 

to poinformuje o nich radę.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, po czym poddała uchwałę 

pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła Uchwałę 

Nr LI/333/2014 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2014.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady przypomniała, że 2 lipca br. Rada Gminy wyraziła 

zgodę na udzielenie pomocy finansowej w kwocie 700 tys. zł w formie dotacji celowej Powiatowi 

Warszawskiemu Zachodniemu, na wykonanie zadania inwestycyjnego pn: „Przebudowa ul. Leśnej 

w Zaborowie o dł. 1700 mb”. W dniu 1 września br. wpłynęło pismo od Pana Starosty PWZ, w 

którym Starosta poinformował Pana Wójta, że w wyniku otwarcia ofert na realizację 

przedmiotowego zadania, okazało się, że najkorzystniejsza oferta opiewa na kwotę 1.730.200 zł, co 

oznacza, że brak jest zabezpieczenia środków w tym na nadzór inwestorski i roboty dodatkowe w 

kwocie 460 tys. zł. Wobec powyższego Pan Starosta zwrócił się o zwiększenie pomocy finansowej 

na to zadanie o kwotę 230 tys., żeby można było rozstrzygnąć przetarg.  

Następnie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod głosowanie. 



3 

 

Rada Gminy Leszno w głosowaniu jawnym stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. 

się” przyjęła Uchwałę Nr LI/334/2014 uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Warszawskiemu Zachodniemu. 

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Pani Ewa Latoszek – Wiceprzewodnicząca Rady podziękowała za pozytywne głosowanie nad tym 

projektem uchwały. Podziękowała Panom Wójtom, Państwu Radnym i radnej Pani Darii 

Eljasińskiej za wyrozumiałość.  

Ad. 5 

Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zobowiązania Dyrektora Zespołu Szkół Publicznych 

w Lesznie do udostępniania boiska sportowego w Lesznie 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że Gmina Leszno złożyła wniosek o 

przyznanie pomocy w ramach działania 413 Wdrażanie lokalnych strategii rozwoju PROW na lata 

2007 – 2013 dla operacji, które odpowiadają warunkom przyznania pomocy w ramach działania 

Odnowa i rozwój wsi, na zadanie pn. „Poprawa bezpieczeństwa uczestników imprez sportowo – 

kulturalnych poprzez modernizację trybun stadionowych na boisku sportowym przy Zespole 

Sportowo – Rekreacyjnym w Lesznie. Jednym z wymaganych załączników do wniosku jest 

uchwała intencyjna Rady Gminy zobowiązująca Dyrektora ZSP w Lesznie do udostępniania 

obiektu wszystkim mieszkańcom. Podjęcie uchwały stanowi wymóg formalny przyznania pomocy 

finansowej 

Następnie przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zapytała czy radni mają pytania do 

uchwały? 

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała z jakiego materiału będą 

wykonane trybuny stadionowe? 

Pan Andrzej Cieślak –Wójt Gminy powiedział, że konstrukcja będzie stalowa, a całość trybun 

zostanie przebudowana. Trybuny będą dwupoziomowe i na każdym z poziomów zostanie ułożona 

kostka.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno w głosowaniu jawnym stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. 

się” przyjęła Uchwałę Nr L/335/2014 w sprawie zobowiązania Dyrektora Zespołu Szkół 

Publicznych w Lesznie do udostępniania boiska sportowego w Lesznie.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.   

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zobowiązania Dyrektora Zespołu Sportowo - 

Rekreacyjnego w Lesznie do udostępniania boiska sportowego w Lesznie 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że podjęcie tej uchwały, tak samo jak 

poprzedniej wynika z konieczności dostarczenia załączników do wniosku o przyznanie pomocy 

finansowej.  

Następnie Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno w głosowaniu jawnym stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. 

się” przyjęła Uchwałę Nr L/336/2014 w sprawie zobowiązania Dyrektora Zespołu Sportowo - 

Rekreacyjnego w Lesznie do udostępniania boiska sportowego w Lesznie.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.   
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Ad.7 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Jarosław Wróblewski – radny poprosił o udzielenie głosu Panu dzielnicowemu, który ma do 

przekazania ważne informacje dotyczące bezpieczeństwa mieszkańców naszej gminy.  

Pan Lech Kawędzki – przedstawiciel Rewiru Dzielnicowych w Lesznie poinformował o 

zagrożeniach ze strony osób oszukujących osoby starsze i samotne metodą „ na wnuczka” oraz 

zmodyfikowaną metodą „na policjanta CBŚ”.  

Następnie policjant rozdał sołtysom informacje do rozwieszenia na tablicach sołeckich.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 18:05. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

       /-/ mgr Barbara Koza 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


